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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

PUNKT FORM ANSVARLIG INDHOLD 

1. Valg af ordstyrer  MEST Morten Kodahl 

2. Godkendelse af 

referat 

  

Ordstyrer 

Referat fra februar godkendes på 

kommende skolebestyrelsesmøde 

sammen med referat fra marts. 

3. Timefordelingsplan 

skoleåret 2021-22 

 

Bilag 

Orientering og 

godkendelse 
MEST og JAS 

Jakob Asmussen gennemgår 

timefordelingsplanen.  

 

Vestermarkskolen opfylder 

minimumstallet. Der har kun 

været få ændringer i 7. og 8. 

klasse og der er taget højde for 

konfirmationsforberedelse på 7. 

årgang. Når de ikke har 

konfirmationsforberedelse, har de 

læringsværksted. 

 

Den ene af de to 

læringsværkstedstimer bliver 

konverteret til en trivselslektion. 

 

Vi har fokus på at styrke 

Svendborg projekt, hvilket 

betyder, at der er afsat to 

lektioner i bevægelse. 

 

Der bliver tilbudt et 3. valgfag i år 

for 7. og 9. årgang. 

 

4. Budget 2021 

herunder lukketid i 

SFO 

 

Bilag 

Orientering og 

godkendelse 
MEST 

Merete Storgaard gennemgår 

budget 2021, hvor der fremgår et 

lille overskud. 

 

- Der har været omfordeling 

af personaler i de to faser. 

 

- Der er afsat midler til de 

mangfoldige læringsmiljøer 

 

- I forhold til optimal 

udnyttelse af ressourcerne i 

SFO, har man ønsket at 

ændre lukketiden mandag 

til torsdag fra 17.00 til 

16.30. Der har de sidste år 
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kun været 1-2 børn frem til 

16:35. I Svendborg 

kommune blev 

åbningstiden for år tilbage 

ændret således af 

kommunes SFO’er har 

nævnte lukketid. 

Skolebestyrelsen bakker op 

om ændringen. 

 

 

- Der er ændret på skolens 

lejrskoler så en ud af de tre 

er blevet reduceret på antal 

dage. 

 

- Skolens bus er solgt, da 

den ikke blev brugt nok ift. 

omkostningerne. 

 

- Der er afsat midler til 

kompetenceudvikling 

 

- Partnerskaber. Der er sat 

ekstra midler af til bl.a. 

BBBB (bold, børn, 

begejstring og bevægelse) 

 

- Fagbudget. Der er 

prioriteret lidt flere midler 

til bl.a. engineering og 

valgfag 

 

- Der er sagt ja til alle de 

indkomne budgetønsker fra 

fagudvalgene. 

 

- Der er afsat 350.000 til 

legeplads. De 200.000 er 

fra skolens budget og 

150.000 fra CETS, der har 

tilkendegivet at de vil give 

et tilskud ifm. at dagtilbud 

flytter ind på skolen. 

 

Kunne yderlige midler afsættes til 

etablering af legeplads? 

Skolebestyrelsen vender tilbage. 

 

Budgettet er godkendt. 

5. Vision og 

udviklingsplan: 

Orientering og 

kvalificering 
MEST 

Merete Storgaard gennemgik den 

første version for 

Vestermarkskolen vision og 
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første version til 

kvalificering 

 

Bilag 

udviklingsplan, der har været 

arbejdet med i skolebestyrelsen og 

med det pædagogiske personale. 

 

Hvilke pædagogiske tiltag kan vi 

igangsætte? 

I de kommende 3 år, vil der ske 

en masse pædagogisk udvikling; 

hvad skal der ske i praksis i år 1, 

år 2 og år 3? 

 

Merete Storgaard nedskriver hvilke 

kommentarer, der kommer. 

Efterfølgende sammenskriver hun     

det til version 2. 

 

Hvordan måler man, at alle børn 

lykkes? 

 

Merete Storgaard udarbejder et 

revideret forslag. 

6. Arbejdstid på VM – 

nye tilgange  

Status på 

processen, 

der endnu 

ikke er 

afsluttet 

MEST 

Der er arbejdet mange timer i 

forbindelse med den nye 

arbejdstidsaftale for Svendborg 

kommune 

 

Fokus har været: 

- Mere retfærdighed 

- Mere dialog 

- Mere gennemsigtighed 

 

7. Covid19-

genåbning for 0. - 

4. klasse og nyt 

fra 

fjernundervisninge

n 

Orientering MV og JAS 

0-4 klasse:  

Der har været glæde blandt elever 

og lærere ved den fysiske 

tilbagevenden til skolen. 

 

5-9 klasse: 

Vi når langt med den tilgang der er 

brug for.  

De ældste elever søger skolen. 

Der er flere sårbare elever, der har 

brug for fysisk undervisning. Dette 

behov imødekommes for de 

elever, der har brug for det. 

 

8. Meddelelser 

Formand 

Medarbejdere 

Øvrige 

Skoleleder 

 

Formand: 

Intet at berette 

 

Medarbejder: 

Intet at berette. 
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Trafik. 

Kiss and ride fungerer godt, dog 

bruge nogle forældre lang tid til 

aflevering, hvilket kan betyde pres 

på trafikken. Der er sendt 

retningslinjer ud til alle forældre. 

 

Personaleændringer. Der er 

fastansat en pædagog i SFO / 

bh.kl. pr. 1. maj. 

Der er ansat en 

pædagogmedhjælper i en 

midlertidig stilling til forårsSFO pr. 

1. april. 

 

Byggeproces. Den nye børnemiljø-

afdeling er færdig, på nær enkelte 

hængepartier, men eleverne er 

flyttet ind i de nyrenoverede 

lokaler.  

Der er stadig hegn m.m. i 

udeområdet, grundet byggeriet 

ved dagtilbudsafdelingen. 

 

9. Punkter til næste 

møde 
  Følger  


